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PROTOKÓŁ NR 12/2021 
z posiedzenia Komisji Społecznej, które odbyło się 1.12.2021 r.  

w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektu budżetu na 2022 rok. 

2. Plan pracy komisji na 2022 rok. 

3. Opiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Bieruń, 

4. Sprawy bieżące: 

a) omówienie wydarzeń w 2022 r.: Nocy Świętojańskiej, Dni Bierunia i Dożynek. 

5. Przyjęcie Protokołu nr 10/2021 z posiedzenia Komisji Społecznej z dnia 17.11.2021 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Barbara Panek-Bryła otworzyła posiedzenie Komisji Społecznej. Na podstawie 

listy obecności stwierdziła, że liczba obecnych na sali radnych pozwala na prawomocne obradowanie 

oraz podejmowanie wniosków. Przywitała wszystkich, którzy przybyli na posiedzenie komisji 

oraz zapytała czy wszyscy radni otrzymali zawiadomienie wraz z zaproponowanym porządkiem 

posiedzenia i czy wnoszą uwagi do porządku posiedzenia.  

 

Przewodnicząca Komisji zawnioskowała o zmianę porządku posiedzenia tak, aby na początku oddać 

głos mieszkańcom miasta. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie zaproponowaną zmianę porządku posiedzenia. 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Radni jednogłośnie przyjęli zmianę porządku posiedzenia. 

 

Następnie Przewodnicząca Komisji przeszła do merytorycznych punktów posiedzenia.  

 

Ad 1 

a) Przewodnicząca Komisji oddała głos pierwszemu z mieszkańców. Przedstawił pismo, które 

przesłane zostało do Urzędu Miasta w sprawie braku protokołu powypadkowego, po zajściu na 

pływalni. Poinformował również o piśmie Dyrektora Bieruńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Michała 

Żerdki, w którym został poinformowany, że w związku z wielokrotnie powtarzającym się  

i nieodpowiednim zachowaniem, w przypadku ponownego wystąpienia opisanych sytuacji nie będzie 

wpuszczany na obiekty zarządzane przez Bieruński Ośrodek Sportu i Rekreacji. Mieszkaniec złożył 

wyjaśnienia w temacie tego pisma. Poprosił Dyrektora Bieruńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

o przedstawienie raportów dotyczących tej sprawy. 

  

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że ta sprawa podlega pod Komisję Skarg, Wniosków  

i Petycji. Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady, który poinformował, że Komisja Społeczna nie 

będzie w stanie rozstrzygnąć tej sprawy. Wskazał dwie ścieżki formalne, czyli wystąpienie z pismem do 

Burmistrza Miasta, bądź złożenie skargi do Rady Miejskiej, a wtedy będzie można przeanalizować 

dowody. Kolejno głos zabrał Burmistrz Miasta, który poinformował, że wielokrotnie wskazywał 

mieszkańcowi na kompetencje Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, że to jest właściwa Komisja do 

rozpatrzenia tej sprawy. Jest również przeciwny, aby wywoływać pracownika do odpowiadania na 

jakiekolwiek pytania, które nie są związane z tematem Komisji. Poprosił o nieudzielanie głosu 
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Dyrektorowi Bieruńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w tej sprawie, gdyż jest nieprzygotowany do 

odpowiedzi. 

Następnie Przewodnicząca Komisji zapytała czy mieszkaniec ma jakieś inne sprawy związane  

z tematem dzisiejszej Komisji. Mieszkaniec Miasta wskazał problem z otwartym oknem na basenie  

z powodu, którego mogą powstawać koszty. 

Następnie głos zabrał drugi mieszkaniec Miasta prezes Bieruńskiej Akademii Piłkarskiej GOL, który 

poinformował o połączeniu sił z klubem sportowym Piast. Poinformował również o spotkaniu z innymi 

klubami sportowymi w kwestii dotacji. Przypomniał, że w zeszłym roku obniżono dotację o 30%. 

Zaproponowana kwota na przyszły rok znów jest obniżona. Poprosił o wsparcie w działaniach. 

Poinformował, że dotacja Gminy nie stanowi fundamentów w dochodach, ale jest mocnym bodźcem 

do rozwoju.  

 

Następnie projekt budżetu na rok 2022 przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła.  

W czasie dyskusji, jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady, który poruszył kwestie samego 

dokumentu oraz zapytał dyrektorów jednostek, z czego musieli zrezygnować, co realizowane było  

w roku bieżącym, a z racji oszczędności musiało zostać usunięte oraz jakie mieli plany remontowe,  

które nie zostaną zrealizowane. Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta oraz Dyrektor Bieruńskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji Michał Żerdka, Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka Kultury Joanna Lorenc, 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Piotr Ćwiękała, Dyrektor Muzeum Miejskiego  

(w organizacji) Agnieszka Szymula, Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług Beata Berger- Styga.   

W czasie dalszej dyskusji, w której głos zabrali Przewodniczący Rady, Przewodnicząca Komisji oraz 

radni: Damian Gerycki i Krystyna Wróbel, poruszono kwestie dotyczące m.in.: zmniejszenia ilości 

etatów w związku z zaprzestaniem realizacji programu 500+, ewentualnych remontów w Bieruńskim 

Ośrodku Kultury, kwoty na zakup podręczników, niższej kwoty na pomoc w zakresie dożywiania, 

funkcjonowania orkiestry KWK Piast, cięć wynagrodzeń w Bieruńskim Centrum Usług, wynagrodzeń 

instruktorów w Bieruńskim Ośrodku Kultury, zmniejszenia częstotliwości zajęć, organizacji Święta 

Trzech Króli, ilości grup oraz dzieci, które korzystają z budynku Triady, analizy kosztów oraz możliwości 

finansowania imprez z tzw. kapslowego, pokrycia z odszkodowania kosztów remontu hali sportowej 

po pożarze oraz dotacji dla klubów sportowych.  

Odpowiedzi na poruszone kwestie udzielili: Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka Kultury, Skarbnik Miasta, Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług, 

Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji oraz Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw 

Społecznych. 

 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek, aby w I półroczu roku 2022, w wypadku pojawienia się wolnych 

środków albo możliwości przesunięć w wydatkach bieżących, zwiększyć dotację dla Bieruńskiego 

Ośrodka Kultury. 

Do treści wniosku odniósł się Burmistrz Miasta oraz poinformował o wstępnych rozmowach  

z Powiatem Bieruńsko-Lędzińskim, dotyczących zlokalizowania Biblioteki Miejskiej w budynku 

Mediateki, który ma powstać. Jeżeli udałoby się dojść do porozumienia, wtedy zwolniłyby się 

pomieszczenia w DK Gama. Następnie konieczne byłoby wykonanie dokumentacji projektowej  

DK Gama, aby stworzyć warunki na administrację Bieruńskiego Ośrodka Kultury. Po zwolnieniu 

pomieszczeń budynek Jutrzenki będzie można przeznaczyć na siedzibę Muzeum Miejskiego. 

 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie następujący wniosek: 
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Wniosek 1 

Komisja Społeczna wnioskuje do Burmistrza Miasta, aby w I półroczu roku 2022, w wypadku pojawienia 

się wolnych środków albo możliwości przesunięć w wydatkach bieżących, zwiększyć dotację dla 

Bieruńskiego Ośrodka Kultury. 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Wniosek przyjęty jednogłośnie, przy 8 głosach za. 

 

Przewodniczący Rady zgłosił drugi wniosek, aby w budżecie miasta na rok 2022 znalazło się zadanie 

dokumentacyjne związane z adaptacją budynku przy ul. Spiżowej 1 na siedzibę Muzeum Miejskiego  

w Bieruniu. 

W czasie dyskusji głos zabrała radna Krystyna Wróbel, która zapytała czy metraż budynku przy  

ul. Spiżowej jest odpowiedni na siedzibę Muzeum Miejskiego. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta. 

 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie następujący wniosek: 

Wniosek 2 

Komisja Społeczna wnioskuje, aby w budżecie miasta na rok 2022 znalazło się zadanie dokumentacyjne 

związane z adaptacją budynku przy ul. Spiżowej 1 na siedzibę Muzeum Miejskiego w Bieruniu. 

za – 6 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy 

Wniosek przyjęty większością głosów. 

 

Radny Damian Gerycki zgłosił wniosek, który Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie: 

Wniosek 3 

Komisja Społeczna wnioskuje o utrzymanie wsparcia finansowego orkiestry KWK Piast na 

dotychczasowym poziomie, na rok 2022, przez odpowiednie przesunięcia finansowe w innych 

zadaniach w Bieruńskim Ośrodku Kultury. 

za – 5 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 3 głosy 

Wniosek przyjęty większością głosów. 

 

Przewodnicząca Komisji poddała następującą opinię pod głosowanie: 

Opinia 1 

Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt budżetu na rok 2022, wraz z zaproponowanymi 

wnioskami w zakresie będącym w kompetencji komisji. 

za – 5 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 3 głosy 

Opinia przyjęta większością głosów. 

 

Radna Krystyna Wróbel zgłosiła wniosek, który Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowania: 

Wniosek 4 

Komisja Społeczna wnioskuje do Burmistrza Miasta oraz Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka Kultury  

o przeanalizowanie kosztów utrzymania Triady i możliwość zagospodarowania jej na działalność 

świetlicy. 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Wniosek przyjęty jednogłośnie, przy 8 głosach za. 

 

Przewodnicząca Komisji ogłosiła 5-minutową przerwę. 

 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji wznowiła posiedzenie Komisji. 
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Ad 2 

Przewodnicząca Komisji poprosiła radnych o propozycje tematów do planu pracy.  

 

Ad 3 

Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektu uchwały: 

a) w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Bieruń 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw Społecznych Katarzyna Mazurczyk. 

 

W czasie dyskusji, w której głos zabrali radni: Edward Andrejczuk oraz Krystyna Wróbel poruszono 

kwestie dotyczące m.in.: wysokości dodatku za trudne i uciążliwe warunki pracy oraz wzoru 

zrealizowanych godzin ponadwymiarowych, przyjmuje się do ustalenia wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe w czasie usprawiedliwionej nieobecności. 

Odpowiedzi na poruszone kwestie udzieliła Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług oraz Naczelnik 

Wydziału Nadzoru i Spraw Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie następującą opinię: 

 

Opinia 2 

Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Bieruń. 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Opinia przyjęta jednogłośnie, przy 8 głosach za. 

 

Ad 4 

a) Wydarzenia w 2022 r. omówiła Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka Kultury. Ze względu na 

okrojony budżet zaproponowała organizacje połączonej Nocy Świętojańskiej z Dniami Bierunia  

w terminie 25 czerwca, w miejscu Zakole Wisły oraz zaproponowała organizację Dożynek w dniu  

4 września 2022 r. w Remizie bądź na boisku w Jajostach.  

W czasie dyskusji, jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady, który wyraził sprzeciw wobec 

nazywania Nocy Świętojańskiej Dniami Bierunia, przypomniał o decyzji Rady Miejskiej  

w sprawie organizacji Dni Bierunia i Nocy Świętojańskiej, aby odbywały się naprzemiennie oraz poparł 

propozycje, aby Dożynki odbyły się w Jajostach. Burmistrz Miasta oraz radny Edward Andrejczuk 

odnieśli się do wypowiedzi Przewodniczącego Rady.  

W dalszej dyskusji, w której głos zabrali radni: Edward Andrejczuk, Krystyna Wróbel oraz Damian 

Gerycki poruszono kwestie dotyczące m.in.: daty organizacji Dożynek oraz kosztów sceny  

i nagłośnienia na boisku w Jajostach. 

Odpowiedzi udzieliła Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka Kultury oraz Burmistrz Miasta. 

Na zakończenie dyskusji Komisja ustaliła datę Dożynek na drugi weekend września.  

Przewodnicząca Komisji poinformowała o piśmie Burmistrza Miasta w sprawie wyznaczenia 

przedstawiciela Komisji Finansów, który będzie brał udział w pracach z rozpatrzeniem wniosków  

o przyznanie dotacji dla klubów sportowych, stypendiów sportowych i nagród sportowych w 2022 r. 

Swoją kandydaturę zgłosiła radna Krystyna Wróbel, natomiast Przewodniczący Rady zgłosił 

kandydaturę radnego Walentego Bobli, który wyraził zgodę na udział w pracach Komisji. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z tym, że radny Walenty Bobla nie jest członkiem 

Komisji Finansów nie będzie mogła być zgłoszona jego kandydatura ponownie. W związku z tym radna 

Krystyna Wróbel wycofała swoją kandydaturę. 

 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie kandydaturę p. Walentego Bobli: 

Stanowisko 1 

Komisja Społeczna wyznacza pana Walentego Boblę, jako przedstawiciela Komisji Społecznej do udziału 

w pracach związanych z rozpatrzeniem wniosków o przyznanie dotacji dla klubów sportowych, 

stypendiów, nagród sportowych na 2022 r. 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Kandydatura pana Walentego Bobli została przyjęta większością głosów. 

 

Ad 5 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie Protokół Nr 10/2021 z posiedzenia Komisji, 

które odbyło się w dniu 17.11.2021 r. 

za – 6 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy 

Protokół został przyjęty większością głosów. 

 

Przewodnicząca Komisji po zrealizowaniu porządku, zamknęła posiedzenie komisji. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała:   

Justyna Kasperczyk        

 

           Przewodnicząca Komisji Społecznej 

        

dr Barbara Panek-Bryła 

 


